
Rada Miejska w Swarzędzu
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu

KSSOKiS.0012.2.4.2021

Protokół nr 4/2021

Obrady rozpoczęto 22 kwietnia 2021 r. o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:18 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków.

Obecni:

1. Elżbieta Cholewicka
2. Wojciech Kmieciak
3. Wanda Konys
4. Dawid Książkiewicz
5. Barbara Kucharska
6. Tomasz Lewandowski
7. Mateusz Matuszak
8. Joanna Wojtysiak-Tierling
9. Agnieszka Zawada - Chmiel

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
Posiedzenie w formie zdalnej otworzył Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i 
Sportu, Mateusz Matuszak. Na wstępie powitał radnych, gości oraz pracowników Urzędu. Na podstawie 
załączonej do protokołu listy obecności (załącznik nr 1) stwierdził, że Komisja Spraw Społecznych, 
Oświaty, Kultury i Sportu jest władna do podejmowania prawomocnych wniosków, 8 członków 
obecnych.  W trakcie posiedzenia dołączył 1 radnych. Obecnych 9 radnych (wszyscy obecni).

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu przedstawił porządek obrad, 
który stanowi załącznik nr 2.

Przewodniczący poinformował, że ze względu na zamknięcie Swarzędzkiego Centrum Historii i Sztuki z 
powodu pandemii Covid, temat nie zostanie zrealizowany na posiedzeniu. 

2. Promocja Gminy.
Temat omówiła Kierownik Wydziału Promocji, Izabela Paprzycka. Prezentacja stanowi załącznik nr 3 
do protokołu.
Radny W. Kmieciak zapytał, czy przy okazji renowacji regału na książki będzie wstawiona szklana 
witryna, aby książki nie zamokły. 
Kierownik I. Paprzycka odpowiedziała, że  regał na książkami znajduje się w bibliotece. Natomiast regał 
znajdujący się na Swarzędzkim Szlaku Meblowym będzie regałem kwietnym. 

Radna A. Zawada-Chmiel poprosiła aby na „dużym krześle” przy Cechu Stolarzy nie zamieszczać 
reklam, gdyż krzesło jest promocyjną wizytówką miasta Swarzędz. Wniosek radnej poparł 
przewodniczący komisji.
Kierownik I. Paprzycka odpowiedziała, że krzesło jest własnością Cechu Stolarzy Swarzędzkich, 
natomiast Urząd zgłosi się do Cechu z taka prośbą i sugestią. 

Radna B. Kucharska zapytała czy współpraca gminy z telewizją poznańską jest odpłatna, jeżeli są w niej 
zamieszczane informacje na temat gminy Swarzędz. 
Kierownik I. Paprzycka odpowiedziała, że tak, gdyż są to artykuły sponsorowane, na które gmina zawiera
umowy i opłaca te artykuły. Odpowiedź uzupełnił Burmistrz, M. Szkudlarek. 

Radny W. Kmieciak zapytał ile gmina wydatkowała środków na reklamy w porównaniu w roku 
2019/2020. Radny poprosił o przygotowanie zestawienia. 
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3. Omówienie materiałów sesyjnych.

a) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Swarzędz na 
rok 2021.
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy, Karolina Dziekan. 

Radny W. Kmieciak zapytał o remont kamienicy przy Wrzesińskiej 26, co obejmuje zaplanowana kwota 
 440 tys. zł. tytułem odszkodowań z powodu zajętych nieruchomości.

Prezes STBS P. Kijek poinformował, że środki przeznaczone są na remont poszycia oraz więźby 
dachowej oraz jeżeli kwota będzie wystarczająca to również na wymianę instalacji ogrzewania. 
Następnie przedstawił plany modernizacji i zakres prac w budynkach komunalnych. 

Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości, A. Domasiewicz odpowiedziała, że gmina musiała 
zrealizować zadanie z powodu przejęcia terenów pod drogę i zakończenia wieloletnich procesów 
sądowych. 
Radna A. Zawada-Chmiel zapytała z czego wynika tak duża kwota przeznaczona na modernizację szkoły 
w Zalasewie 
Odpowiedzi udzielił Z-ca Burmistrza G. Taterka. 
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta i 
Gminy Swarzędz na rok 2021. 
Wyniki głosowania za: 9, przeciw: 0, wstrzymało się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

b) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 
Swarzędz na lata 2021 – 2043.
Projekt uchwały przedstawił Z-ca Skarbnika Gminy, Szymon Pieniowski.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta i Gminy Swarzędz na lata 2021 – 2043. 
Wyniki głosowania za: 9, przeciw: 0, wstrzymało się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

c) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXIV/383/2021 z dnia 23 lutego 2021 
r. w sprawie emisji obligacji Gminy Swarzędz oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.
Projekt uchwały przedstawiła skarbnik Gminy, Karolina Dziekan.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXIV/383/2021 z
dnia 23 lutego 2021 r. w sprawie emisji obligacji Gminy Swarzędz oraz zasad ich zbywania, nabywania i 
wykupu. 
Wyniki głosowania za: 9, przeciw: 0, wstrzymało się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

d) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości niektórych grup 
przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem 
negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19.
Projekt uchwały przedstawiła skarbnik Gminy, Karolina Dziekan. 
Głosowano w sprawie: rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od 
nieruchomości niektórych grup przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w 
związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19.. 
Wyniki głosowania za: 9, przeciw: 0, wstrzymało się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

e) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 
mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego za okres 3 miesięcy 
kalendarzowych poprzedzających dzień złożenia wniosku.
Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej, Agnieszka Maciejowicz.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie
dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego za okres 3 
miesięcy kalendarzowych poprzedzających dzień złożenia wniosku. 
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Wyniki głosowania za: 9, przeciw: 0, wstrzymało się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

f) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ścieżce w mieście Swarzędz – im. Piotra 
Choryńskiego.
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości, Anna Domasiewicz.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ścieżce w mieście 
Swarzędz – im. Piotra Choryńskiego.
Wyniki głosowania za: 8, przeciw: 0, wstrzymało się: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

g) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „Rejon ulic Sadowniczej i Średzkiej w Rabowicach”.
Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Architektury i Urbanistyki, Jędrzej Cesar.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Rejon ulic Sadowniczej i Średzkiej w 
Rabowicach”. 
Wyniki głosowania za: 9, przeciw: 0, wstrzymało się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

h) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru u zbiegu ulic Transportowej i Kórnickiej w Zalasewie.
Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Architektury i Urbanistyki, Jędrzej Cesar.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru u zbiegu ulic Transportowej i Kórnickiej 
w Zalasewie. 
Wyniki głosowania za: 9, przeciw: 0, wstrzymało się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

i) Propozycja wprowadzenia do porządku obrad: Rozpatrzenie projekty uchwały w sprawie: przyjęcia 
Strategii Rozwoju Gminy Swarzędz na lata 2021 – 2030.
Projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy, Agata Kubacka.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenie projekty uchwały w sprawie: przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy 
Swarzędz na lata 2021 – 2030. 
Wyniki głosowania za: 8, przeciw: 0, wstrzymało się: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

4. Sprawy bieżące.
W sprawach bieżących Burmistrz T. Zwoliński przekazał informację na temat nowo powstających na 
terenie gminy punktów szczepień masowych. 

5. Zakończenie.
Na tym posiedzenie zakończono.
 

Przewodniczący
Komisji Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu

 Mateusz Matuszak

Przygotował(a): Biuro Rady 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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